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El Papa demana un
aplaudiment per a la
beata Guadalupe

El Papa Francesc demanà
aquest diumenge des de Roma
un aplaudiment per a la nova
beata Guadalupe, durant el rés
del Regina Coeli. Mentrestant, a
la missa d'acció de gràcies
celebrada a Madrid, el prelat de
l'Opus Dei, Fernando Ocáriz, va
recordar que cada sant és "una
gesta de Déu".
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El Papa Francesc volè sumar-se
aquest diumenge a l'alegria per
l'arribada als altars de la química
madrilenya Guadalupe Ortiz de
Landázuri, i durant el rés del Regina
Coeli a la plaça de Sant Pere del
Vaticà va recordar que va ser una
dona, "fidel laica de l'Opus Dei, que
va servir amb alegria als seus
germans i germanes mitjançant
l'ensenyament i l'anunci de
l'Evangeli".

"El seu testimoni és un exemple per a
les dones cristianes compromeses en
activitats socials i en la investigació
científica. Donem un aplaudiment a
la nova beata!", va concloure el Sant
Pare.

El prelat de l'Opus Dei, monsenyor
Fernando Ocáriz, que va presidir
aquest diumenge al Palau de
Vistalegre de Madrid una missa
d'acció de gràcies davant 12.000
persones amb motiu de la



beatificació, va animar els presents a
obrir-se "més plenament a les gestes
que Déu vol realitzar a través de
cada un".

En l'homilia (pot llegir-la sencera), es
va referir a una de les cartes escrites
per Guadalupe Ortiz de Landázuri a
sant Josepmaria des de Mèxic el
1954, amb la qual la nova beata obria
el seu cor al fundador de l'Opus Dei i
li mostrava els seus desitjos de ser
santa.

"Vull ser santa, és el desafiament que
va acceptar Guadalupe per la seva
vida i que la va omplir de felicitat",
ha subratllat el prelat, que va
recordar que, per aconseguir-ho, no
va haver de fer coses
extraordinàries. "Als ulls de les
persones que l'envoltaven era una
persona comuna: preocupada per la
seva família, anant d'aquí cap allà,
acabant una tasca per començar una
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altra, tractant de corregir a poc a poc
els seus defectes", ha considerat.

"Cada sant és una gesta de Déu; una
manera de fer-se present en el nostre
món; és "el rostre més bonic de
l'Església". La beatificació de
Guadalupe —primera fidel laica de
l'Opus Dei proposada per l'Església
com a model de santedat—, recorda a
tots els fidels cristians la crida de Déu
a ser sants, com va predicar sant
Josepmaria des del 1928 i va recollir
el Concili Vaticà II.

Escriure la veritable història del
món

Guadalupe va recórrer el món per
fer realitat aquesta missió, des de
Madrid a Bilbao, Mèxic, Roma... I
com va passar amb els primers
apòstols, va fer front a dificultats i
treballs, inclosa una malaltia del cor
que li restava forces i que va acabar
per provocar la seva mort el 1975.



"Nosaltres també tindrem dificultats
en el nostre camí: moments de
cansament, dolors físics,
incomprensions... Llavors és el
moment de recordar l'actitud dels
sants: trobar, en la nostra relació
amb Jesús, la manera de donar ànim,
confortar i omplir de bé el lloc en
què ens trobem."

En aquest sentit, el prelat va animar
els presents a deixar que el Senyor
els transformés per seguir "escrivint
la veritable història del nostre món",
la història dels sants.

Abans de la cerimònia, una neboda
de la nova beata anomenada com
ella, Guadalupe Ortiz de Landázuri,
va donar les gràcies en nom de la
família.

"Estem emocionats i molt agraïts:
quanta gent té devoció a la nostra
estimada tia", va dir emocionada
mirant l'auditori. La neboda de
Guadalupe va recordar que per a la



família "la tia Guadalupe" va ser
sempre excepcional, i va donar les
gràcies al Sant Pare, a sant
Josepmaria, al cardenal Angelo
Becciu i al prelat de l'Opus Dei,
Fernando Ocáriz.

Ella ha intercedit per mi

Entre els qui es van acostar a
participar en la celebració per donar
gràcies per la beatificació hi va haver
un grup d'africanes de Kenya,
abanderat per Linda, la directora de
Kibondeni, un col·legi de formació
professional. "Volem donar gràcies a
Guadalupe per haver viscut així i a
les persones que han organitzat
l'esdeveniment, i a totes les persones
de Kenya que ens han ajudat
econòmicament per poder viatjar a
Madrid", va dir.

Patricia, d'Alacant, mare de dos nens
petits, va acudir també a donar
gràcies per un motiu molt especial: la
seva guarició —gairebé completa



d'un tumor cerebral que li van
diagnosticar fa un any. "Em van
donar molta medicació; de tot. I vaig
arribar a estar immòbil, en cadira de
rodes. Però des que conec Guadalupe
la meva vida ha canviat. Em van
donar la seva estampa i em va
semblar molt maca. Em vaig ficar a
Internet i vaig conèixer la seva
història i em va caure bé", va relatar.

"Vaig començar a resar la seva
estampa diverses vegades al dia. En
dos mesos em van dir que el tumor
s'havia reduït un 40%, i en altres dos
mesos que inactiu", ha recordat. El
metge no s'ho creia, i fins i tot li va
arribar a dir que era una cosa
miraculosa. "Ella ha intercedit per
mi. Per això he vingut a donar les
gràcies i a demanar perquè la meva
curació sigui completa", va afegir
Patricia.
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